
Oppsal Basket Styreprotokoll 10 – 2022 

  
Dato: 17. okt - 2022, kl. 19.00 - 22.00 
Sted: Møterom OA4 

Tilstede: 
Kristian Helgesen (styreleder) 
Monica Telle (nestleder) 
Tom Hongslo (styremedlem) 
Rebecca Ayden (styremedlem) 
Kristin Vernan (daglig leder) 
 
Ikke tilstede: 
Martha Roholdt (varamedlem) 
Erik Nygaard (styremedlem) 
 

Referent: 
Kristian Helgesen 

 
Punkter fra klubbledermøte 

• Treningstidsfordeling – regionen sliter med lite halltid. Neste år ønsker de at klubbene skal 
være med og bidra for at basket som helhet får mer tid, i stedet for at alle jobber hver for 
seg. De ønsker også å involvere klubbene tidligere i prosessen. 
 

• Dommersituasjonen i regionen – Det er kritisk mangel på dommere. Vi må ta godt vare på 
de dommerne vi har. Regionen kan ikke garantere to dommere i alle kamper. 
 

• Dommerkontakt i klubben? 
 

Voldshendelse i OA4 16. Okt. 
Ref varsling sendt fra Aurskod/Finstadbru.  
Kristin har snakket med Darko, og med Axel i regionen.  

Vi setter opp et spillermøte på treningen i morgen, Tirsdag. Så mange som mulig fra styret blir med.  
Vi kan lage et 24 timers amnesti for å levere hvem det gjelder, anonymt. Det er sannsynligvis samme 
gjengen som henger i hallen, og kan også ses i sammenheng med hærverk som har skjedd i 
garderobene det siste. Hvis vi ikke finner ut hvem det er, kan det tenkes at hele laget må få en 
displinærstraff. 

Kristin spør om utekontakten og forebyggende fra Manglerud kan være med.  

Vi må også være representert på returkampen. 

Vi må sende melding etterpå at vi har hatt møte med guttene via spond, i etterkant. 



 

Gjennomgang referat fra Daglig Leder 
Kristin gikk gjennom referat. 

 

Sommercamp.  
Vi bør ha et eget opplegg for jenter, Kristin har videresendt info om opplegg fra Asker. 
 

Sponsorer 
Kristian kontakter Tripletex. 

Kristian legger inn sponsorinfo om Obos på hjemmesidene våre. 

 

Hjemmeside, billettsystem 
Kristin undersøker med Ticketco, og Kristian sjekker hvordan det kan integreres. 

Kristian sender innloggingsinfo til Monica.  

 

Kurs i sekretariat 
Ferdig satt opp i denne omgangen, for de som har ønsket dette.  

 

Innspill fra SU 
Vi beholder høst og vår-camperi regi av BLNO og administrasjon. 

Mandat Sportslig Utvalg 
Mandatet er ikke vedtatt ennå. Kristian og Monica lager en endelig versjon.  

 
Kontrakter 
Legges på et felles område på Sharepoint, hvor Kristin, Kristian og Monica har tilgang. 
 

Sent svar på henvendelser, og høy leiepris fra halldrifter 
Kristian og Kristin har hatt et møte med Rune og Annica.  
Kristin foreslo å ha et samarbeidsprosjekt for å vise at vi kan samarbeide. Vi får se om det kommer 
en henvendelse. 
 

Trenerkabalen neste sesong 
Det mangler fortsatt noen assistenttrenere, og skillstrenere.  
 



Internettoppkobling 
Alle avtaler er signert, med tillegg fra kommunen, og vi er klar til oppstart. Kristian følger opp. 
 

Økonomi 
Fortsatt noe usikkerhet rundt BLNO-satsingen, men ikke noe spesielt å bemerke. Monica mangler 
innsikt i salg fra kiosk og billetter. Kiosk går bra, billett er under budsjett.   

Vi får mer enn budsjettert på LAM (Lokale Aktivitets-Midler) (230’) 
 

Nabolagsklubb 
Søknad er sendt. Venter på svar 

 

 

 

 

Kristian Helgesen (styreleder) 
 
 
 
 

Monica Telle (nestleder)  
 

Tom Hongslo (styremedlem) 
 
 
 

Rebecca Ayden (styremedlem)  
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